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Ranst, 14 februari 2024 

 

 

 

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

 Aan de Algemeen Directeur 

 

 

 

 

 

 

Betreft: Toevoeging agendapunt gemeenteraad dd. 19/02/24 

 Stickers ‘zone 30’ afvalcontainers 

 

 

 

Geachte, 

 

Tijdens de verkeerscommissie van 9 oktober 2023 wordt in de varia door de schepen voorgesteld om 
stickers te kleven op de afvalcontainers in de zone 30. De dienst communicatie zal dit verder uitwerken, 
lezen we. 
  
In het verslag van de zitting van het college van 19 oktober 2023 lezen we dat er stickers "zone 30" 
besteld worden om op de afvalcontainers in de zone 30 aan te brengen. 
  
Tot onze verbazing lezen we in Ranst Info dat er stickers worden uitgedeeld om op de containers te 
plakken in de straten waar 30 km per uur van toepassing is. 
Het zijn echter niet de verkeersborden F4a, zoals beslist in verkeerscommissie en college die worden 
aangeboden aan de bewoners, maar het verkeersbord  C43. 
  
Er wordt dus niet uitgevoerd wat in het college werd beslist en om die reden is deze actie niet 
rechtsgeldig. 
  
Tijdens de vorige gemeenteraad heb ik ook al vragen gesteld over deze "stickeractie" en toen werd ons 
door de schepen beloofd dat hij ons het goedkeuringsbesluit van onze politiediensten zou bezorgen. 
  
U heeft allemaal kunnen lezen dat we dit besluit voorlopig nog niet hebben mogen ontvangen. 
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Daarom vraag ik nu opnieuw formeel, via deze interpellatie, het goedkeuringsbesluit van onze 
politiediensten met betrekking tot het aanbrengen van stickers met de afbeelding van een verkeersbord 
op de afvalcontainers. 
 
Graag ontvang ik ook het reglement waarin wordt vermeld welke inwoners, in welke straten, hoeveel 
stickers krijgen om op de containers te kleven. 
  
Is er de voorbije weken een inventaris opgesteld van de uitgedeelde stickers? 
  
Hoeveel stickers zijn er besteld, wat is de kostprijs en hoeveel zijn er al uitgedeeld? 
  
Graag vernemen we dit tijdens de volgende gemeenteraad. 
 

Met vriendelijke groeten 

Fernand Bossaerts 
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